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مدیر مخابرات منطقه کرمانشاه خبر داد؛
زیر ساخت اتصال 50  هزار شبکه 
فیبر نوری در استان وجود دارد 

 فردین کبودی کرمانشــاه: »حمیدرضا امیری » 
مدیر مخابرات منطقه کرمانشــاه اظهار کرد: در حال 
حاضر زیر ساخت اتصال به ۵۰ هزار شبکه فیبر نوری 
در اســتان وجود دارد و تا پایان ســال این تعداد به 
۱۰۰ هزار خواهد رسید و بر اساس پیش بینی انجام 
شده تا سال ۱۴۰۳ به ۲۰۰ هزار زیر ساخت نیز ارتقا 
خواهد یافت.  وی تعداد بهره برداران متصل به شبکه 
نوری در اســتان را بیش ۳۰۰۰ مشترک عنوان کرد 
و افزود: هم اکنون ۶۰۰ کیلومتر شــبکه اتصال فیبر 
نوری در اســتان در مراکز دولتی، منازل، روســتا ها، 
بازارچه  ها و... در حال اجرا اســت که تا پایان ســال 
جاری به شــبکه فیبر نوری اســتان  متصل خواهد 
شــد.امیری با اشــاره به اینکه در حال حاضر بیشتر 
ادارات و ســازمان ها در استان به شــبکه فیبر نوری 
متصل هســتند گفت: شهرستان های ســنقر، پاوه، 
جوانرود، اسلام آباد غرب، ســرپل ذهاب هم به شبکه 
فیبر نــوری خانگــی متصل هســتند و در صورتیکه 
شــهردار، بخشــدار و فرماندار هر شهرستانی برای 
اتصال به شــبکه فیبر نوری درخواست دهد آمادگی 
داریم در اســرع وقت نسبت به اتصال این شهرستان 
به شــبکه فیبر نوری اقــدام نماییم.بــه گفته مدیر 
مخابرات منطقه کرمانشــاه در حال حاضر ۵۰۰ هزار 
مشــترک تلفن ثابت و ســه میلیون مشترک تلفن 
همراه در اســتان وجود دارد کــه از این تعداد ۴۰۰ 
هزار نفر از سیم کارت دائمی و دومیلیون و ۶۰۰ هزار 
نفر هم از سیم کارت اعتباری استفاده می کنند. وی 
همچنین تعداد مشترکین اینترنت پر سرعت شامل؛ 
ADSL،VDSL ،FTTH در اســتان را ۶۵ هزار 
نفر اعلام کرد و بیان داشــت: مشترکین با اتصال به 
اینترنت پرســرعت VDSL می توانند از پهنای باند 
۱۰۰ تا ۲۰۰ مگابایت بصورت روزانه استفاده نمایند. 
به گفته امیــری تا پایان ســال جاری راه اندازی ۲۰ 
سایت ۵G در استان در دستور کار قرار دارد و در حال 
حاضر نیز سه ســایت آن آماده راه اندازی است.مدیر 
شرکت مخابرات منطقه کرمانشــاه همچنین تعداد 
ســایت های TDLT)بین ۴G و ۵G( که بر اساس 
پیش بینی انجام شــده قرار است در استان راه اندازی 
شود را ۶۷ سایت عنوان کرد و افزود: در حال حاضر 
از این تعداد ۴۱ ســایت راه اندازی شــده است .این 
مســئول یادآور شد: در راســتای توسعه سایت های 
جدید هم راه اندازی ۲۲ ســایت در دستور کار قرار 
دارد که از این تعداد ۱۳ ســایت  راه اندازی شــده 
اســت. وی در ادامه از راه اندازی ۵۱ سایت روستایی 
نیز خبر داد و گفت: با راه اندازی این سایت ها تحول 
جدیدی در پوشش شــبکه اینترنت روستایی ایجاد 
خواهد شد.امیری به رویداد مخابراتی مهمی که قرار 
اســت به زودی در استان انجام شــود اشاره کرد و 
افزود: این رویداد در تاریخ مخابرات استان بی سابقه 
خواهد بود و به زودی اطلاع رسانی خواهد شد. وی 
در ادامه از ســرقت  تجهیزات مخابراتی در استان به 
عنــوان معضل یــاد کرد و بیان داشــت: در حالیکه 
حوضچه های مخابراتی ایمن سازی شده اما هنوز هم 
با پدیده ســرقت تجهیزات در استان مواجه هستیم. 
امیری خسارت ناشــی از سرقت  تجهیزات مخابراتی 
در استان را سالیانه حداقل ۱۲ میلیارد تومان عنوان 
کرد و گفــت: در حال حاضر حــدود ۲۰ هزار خط 
تلفن به دلایلی عدم اســتفاده، سرقت و... در استان 
قطع اســت که در شرایط عادی پیمانکاران ما ظرف 
مدت زمان چهار ساعت قطعی تلفن را رفع می کنند 
اما در شــرایط ویژه این مدت زمان افزایش می  یابد. 
مدیر مخابرات منطقه کرمانشــاه از مردم درخواست 
کرد:در صورت مشــاهده موارد مشــکوک با شماره 
۳۵۰۰ تماس بگیرند و برای کســب اطمینان بیشتر 
از مامورین شــرکت مخابرات نیز درخواست کنند تا 
کارت شناسایی معتبر ارائه دهند، همچنین قطعی و 
خرابی تلفن خود را به ســامانه ۲۰۱۱۷ اطلاع دهند 
و از طریق تماس با سامانه ۲۰۰۰ نیز از بدهی تلفن 

ثابت خود اطلاع پیدا کنند.

 فعالیت ون کافه ها و کارفودها
 نیاز به تمدید مجوزها دارد

شهرداری منطقه یك تا تعیین تکلیف نهایي از سوی 
فرمانداری شهرستان شمیرانات نسبت به جمع آوري 
کارفودها و ون کافه های غیر مجاز ســطح محدوده 
اقدام می نماید.به گزارش روابط عمومی شــهرداری 
منطقه یك، احسان خیراتیان صفائی معاون خدمات 
شــهری و محیط زیست شهرداری این منطقه گفت: 
پس از اعلام نظر دســتگاه های نظارتی شهرســتان 
شــمیران در خصوص فعالیت ون کافه ها و کارفودها 
در ســطح محدوده منطقه، از تیر ماه ۱۴۰۲ که دوره 
ســه ماهه مجوزهای صادر شــده از ســوی شرکت 
ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران براي این نوع 
فعالیت ها به پایان رســید، دیگــر معرفی نامه ای از 
سوی منطقه جهت صدور مجوز مجدد ادامه فعالیت 
آنها، صادر نشده است.او افزود: به دلیل حفظ بهداشت 
شــهروندان و نظارت بر چگونگی عرضه صحیح این 
محصــولات از تاریخ مذکور تاکنــون از فعالیت ۸۰ 
ون کافه، کارفودها که به صورت غیرمجاز در ســطح 
محدوده نواحی ۱۰ گانه فعالیت داشــته اند بصورت 
مســتمر ممانعت به عمل آمده و تــا تعیین تکلیف 
نهایی از ســوی فرمانداری شهرستان شمیرانات نیز 
این روند ادامه خواهد داشت.گفتنی است خیابان های 
شــریعتی، بلوار صبا و شهید اندرزگو، بلوار ۳۵ متری 
قیطریه، بلوار دانشجو، خیابان ولنجك، خیابان شهید 
باهنر، خیابان موزه دارآباد، خیابان جمشیدیه و … از 
معابری بودند که اقدامات جمع آوری این مشاغل غیر 

مجاز در آنها انجام شده است.

خبر

سرپرست شیلات کرمانشاه:
سرپل ذهاب می تواند به قطب 

ماهیان خاویاری تبدیل شود
 فردین کبودی کرمانشــاه: سرپرســت مدیریت 
شیلات استان کرمانشــاه با اشاره به ظرفیت های 
شهرســتان ســرپلذهاب در زمینه تولید ماهیان 
خاویاری، گفت: این شهرســتان می تواند به قطب 

تولید ماهیان خاویاری در استان تبدیل شود. 
سهراب صحرایی با دعوت از سرمایه گذاران برای 
سرمایه گذاری در زمینه پرورش ماهیان خاویاری 
در شهرســتان سرپل ذهاب، گفت: این شهرستان 
استعدادهای زیادی برای توسعه واحدهای پرورش 
ماهی به ویژه ماهیان خاویاری داشته و از سرمایه 
گذاران این حــوزه در تمامی مراحل اجرای طرح 

حمایت  خواهد شد.
صحرایی افزود: با توجه به وجود سراب های متعدد 
و منابع آبی مختلف در این شهرســتان، با اجرای 
طرح های آبزی پروری به خصوص پرورش ماهیان 
خاویاری، این شهرســتان می تواند به عنوان یك 

شهر شیلاتی در غرب کشور مطرح شود.
سرپرســت مدیریت شیلات اســتان کرمانشاه از 
وجود ســراب گرم در شهرستان ســرپلذهاب به 
عنوان یــك ظرفیت ویژه برای پــرورش ماهیان 
خاویاری یاد کرد و افزود: براســاس بررسی های 
صورت گرفته سراب گرم شهرستان سرپل ذهاب 
از نظر خصوصیــات آب وضعیت قابل قبولی برای 

پرورش ماهیان خاویاری دارد.
صحرایــی اضافه کرد: به نظر می رســد با اجرای 
طــرح پــرورش ماهیــان خاویــاری در محدوده 
مجموعــه فرهنگی تفریحی)آمــوزش و پرورش( 
ســرپل ذهاب، ضمن اینکه می تــوان زمینه راه 
اندازی یك هنرســتان شــیلاتی را در شهرستان 
فراهم کرد، می توان دانش آموزان و دانشــجویان 
شهرستان را به سمت پرورش ماهیان خاویاری که 
با درآمدزایی بالایی هم همراه است، هدایت کرد و 
از این طریق برای رفع مشــکلات اشتغال زایی در 

شهرستان گام های اساسی برداشت.

متروی تهران کتاب خوان می شود
 ویژه برنامه های هفته کتــاب و کتابخوانی تا ۳۰ 

آبان ماه در مترو تهران برگزار می شود.
به گــزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل 
شــرکت بهره برداری مترو تهران و حومه، سید 
محمد نقیب معاون امــور فرهنگی و اجتماعی 
شــرکت بهره برداری راه آهن شــهری تهران و 
حومه با تاکید بر توســعه فرهنگ کتابخوانی با 
محوریت قرار دادن عموم مردم و نســل نوجوان 
در جامعه، گفت: امســال هفته کتاب با شــعار 
»آینده خواندنی اســت« بــا برنامه های مختلف 
برگزار خواهد شــد کــه امیدواریم در این هفته 
بتوانیم گام های موثری در توســعه و ترویج این 

امر کتابخوانی برداریم.
وی افــزود: تمــام تــلاش ما بــر این اســت تا 
علاقه مندان به کتــاب در کمترین فرصت زمانی 
که در ایستگاه ها و قطارهای مترو حضور دارند از 

کتاب و کتابخوانی بهره گیرند.
نقیــب اضافه کرد: به همیــن منظور جایگاه هایی 
مخصوص کتــاب  با عنوان “کتابخــوان” در مترو 
تهران تعبیه شــده اســت که در این طرح کتاب 
هــای یك صفحه ای به صــورت رایگان در اختیار 
مسافران مترو قرار می گیرد. این صفحات گزیده 
ای از کتاب های مختلف اســت که با هدف ترویج 
فرهنگ کتابخوانی و معرفــی کتاب های مختلف 
در نظر گرفته شــده اســت؛ وجه تمایز این کتاب 
با کتاب های معمولی در شــیوه ارائه آن است که 
بصورت تك برگی است و خواننده می تواند پس از 
مطالعه آن را به دوستان خود هدیه دهد. این طرح 
در فاز اول به صورت آزمایشــی در ایســتگاه های 

هدف و منتخب اجرا می شود.
معاونــت امــور فرهنگــی و اجتماعی شــرکت 
بهره برداری مترو تهران در ادامه برنامه های هفته 
کتابخوانــی به تعویض ســازه های حجمی کتاب، 
فضاســازی محیطی و گرافیکی و طراحی موشن 

گرافی در حوزه کتاب اشاره کرد.

خبر

پروژه  آزاد راه شــمالی کرج در سال ۱۳۹۵ 
در کرج با اعتبار هزار میلیارد تومان آغاز شد 
و فاز اول آن به طول ۱۷٫۵کیلومتر به زودی 
به بهره برداری می رسد. در این راستا جمعی 
از خبرنگاران مدیریت شــهری کرج پیش از 

افتتاح پروژه، بازدیدی از پروژه داشتند.
در حاشــیه این بازدید که بــه دعوت رئیس 
کمیســیون حمل و نقل شــورای اســلامی 
کلانشــهر کرج انجام شــد، نشســت خبری 
نیــز با حضور این عضو شــورا به همراه مدیر 
اجرایی پروژه بزرگراه شــمالی کرج به عنوان 
نماینده پیمانکار از شــرکت سازه های آذران 
به ســوالات خبرنگاران پاسخ داد. این نشست 
با حضور مهاجری عضو کمیســیون و حمل و 
نقل شورای اسلامی شهر کرج و رحمانی مدیر 
عامل شرکت احداث در خصوص احداث پروژه 

آزاد راه شمالی برگزار شد.
حســین مهاجری رئیس کمیســیون حمل و 
نقل شورای اســلامی کلانشهر کرج در جمع 
خبرنــگاران، ضمــن قدردانــی از پیگیری و 
تلاش های مدیریت شــهری در ادوار گذشته، 
اظهار کرد: پروژه بزرگراه شــمالی طی ســال 
گذشــته از نظر مالی دچــار محدودیت بود 
لذا شــورای شــهر مبلغ ۹۰ میلیــارد تومان 
بابت پروژه در ردیف بودجه ســال ۱۴۰۲ در 
نظــر گرفت. با توجه به اهمیت پروژه و تاکید 
مدیریت شــهری بر اتمام پروژه در راســتای 
بهره برداری مردم، طی چنــد ماه اخیر نیز با 
تصویب لایحــه ۴۵۰ میلیارد تومانی، مجموع 
بودجه ســال جاری بــه ۵۴۰ میلیارد تومان 
افزایش پیدا کرد. هزینه آن به طور کلی برای 
به اتمام رســیدن پروژه ۵۰۰ میلیارد تومان 
برآورد شــده است که به شرط تامین مالی تا 

۱۳ ماه دیگر به پایان خواهد رسید.
مهاجری ضمن تشکر از فعالیت های شهرداری 
و شورا در ادوار گذشته و حال افزود این پروژه 
در سال گذشــته دچار کمبود بودجه بود که 
شورای شهر کرج به علت پر اهمیت بودن این 
پروژه مبلغ ۹۰ میلیارد تومان در سال جاری 
به اعتبار این پروژه افزود و همچنین علاوه بر 
افزایش بودجــه ، لایحه ۴۵۰ میلیارد تومانی 
بابت اتمام این پروژه در شــورای شهر کرج به 

تصویب رسید .
مهاجری افزود در حال حاضر حد فاصل بلوار 
طالقانی تا خیابــان انقلاب، ضلع غربی زندان 

رجائی شهر آماده افتتاح میباشد 
همچنین دسترســی های مختلفــی در این 
پروژه انجام شــده یکی از آن ها دسترســی 
خیابان ارس ضلع شــرقی دانشگاه آزاد که در 

برنامه افتتاح میباشد .

رحمانــی مدیر عامل شــرکت احداث ضمن 
تشکر از اصحاب رسانه و مسئولین افزود این 
پــروژه در پایان به اتوبان همت متصل خواهد 
شد با توجه به اینکه اســتان البرز چهارمین 
اســتان پر ترافیك کشــور میباشد این پروژه 
می توانــد نقش مهمــی را در کاهش ترافیك 

داشته باشد .
رحمانی در ادامــه اضافه کرد یکی از اتفاقات 
مهمی که در پروژه آزاد راه شــمالی در حال 

اجرا میباشد پل بی  صفر و بی یك میباشد. 
این پل ها در ســالیان سال تعطیل بودند اما 
در حال حاضر در حال تکمیل سازی هستند. 
رحمانــی ادامه داد پل بی صفــر در مقیاس با 
پل باکری و تقاطع  شــیخ فضــل الله در ابعاد 

بزرگتری میباشد .
و همچنین در خصوص پل بی یك اضافه کرد 
که این پل یکی از پیچیده ترین و بلندترین پل 

ها در خاور میانه میباشد .
رحمانــی افزود این دو پــل دو نقطه کلیدی 
اتصال آزادراه شــمالی کرج به بزرگراه همت 
میباشــند .در ایــن پروژه حــدود یك و نیم 
میلیون متر مکعب خاک و یك صد و ده هزار 

تن آسفالت استفاده شده است .
همچنین رحمانی با اشاره به تکمیل کردن پل 
های بی صفر و بی یك افزود پل گردشگری نیز 

در حال تکمیل و آماده سازی میباشد .
همچنین در ادامه جلسه رحمانی در خصوص 
انفجار های اتفاق افتاده در این پروژه اشــاره 

کرد که این انفجار ها با مهندســی و کنترل 
کامل و بدون صدمه به هیچ چیز و هیچ کس 
اتفاق افتاده و برای پیشرفت و مسائل عمرانی 

این پروژه اتفاق افتادند .
مدیر عامل شرکت احداث در خصوص حیات 
وحش این بخش و مسائل زیستی خاطرنشان 
کرد که جلســات متعددی با سازمان محیط 
زیست صورت گرفته و راهنمایی های بسیاری 
از این ســازمان گرفتیم و تا حد ممکن روی 
این پروژه اعمــال کردیم و همچنین رحمانی 
در خصــوص نگرانی های دلســوزان محیط 
زیســت و برگزاری جلســه با مخالفــان ابراز 
خوشــحالی و اعلام آمادگی نمود و افزود در 
خصوص علاقمندی دلسوزان محیط زیست و 
پیگیری آنان می توان جلســه ای در خصوص 
مســائل محیط زیستی برگزار نمود .مهاجری 
عضو کمیسیون شورای اسلامی شهر کرج در 
خصــوص نحوه عوارض گیــری در این پروژه 
ســخن گفت و گفت هنوز تصمیم قطعی در 
این خصوص گرفته نشــده و در حال بررسی 
هستیم اما سعی می کنیم این عوارض گیری 
ها از مردم شــریف کرج انجام نشود و رفت و 
آمد داخل شــهری برای استفاده از این پروژه 

شامل عوارض نگردد.
همچنیــن مهاجــری در خصــوص عوارض 
دریافتــی از پروژه در آینده گفت این عوارض 
به مدیریت شــهری تعلــق می گیرد و تمامی 
هزینه ها در اســتان البرز ســرمایه گذاری و 

برای بهبود فضای شهری استفاده خواهد شد .
در خصوص محدوده این پروژه و الباقی باقی 
مانده که در آینده افتتاح خواهد شــد شامل 
ضلع شرقی قســمت میانی که قرار بر افتتاح 
میباشــد از انتهای همت که به شــهر کرج و 
ســمت حصار متصــل می شــود و پل های 
بی صفر و بی یك که با جدیت در حال تکمیل 
ســازی میباشند و تا ســال آینده در خدمت 
مردم شــریف استان قرار خواهند گرفت .و در 
خصــوص پل بی دو که در روزهای آتی افتتاح 
بلــوار طالقانی تا محدوده  می گردد محدوده 
عظیمیه میباشد که می توان با عبور از این پل 

از کل محدوده عظیمیه گذر کرد .
محدوده بعــدی نیز پل بی بیســت یا همان 
گردشگری میباشد که در حال حاضر محدوده 
ترافیکی محسوب می شود وهمچنین این پل 
روی پارک بوســتان یا محدوده باغستان قرار 
دارد که بخش بالایی دریاچه احداث شده در 

کرج را پوشش می دهد. 
همچنین میتوان اشاره کرد که پل گردشگری 

در ضلع غربی آزاد راه شمالی قرار می گیرد .
همچنیــن مهاجــری افــزود با افتتــاح پل 
گردشــگری تا بلوار خارزمی پل اجرا نشــده 

باقی نخواهد ماند .
مهاجری با اشــاره به اینکه اگر ضلع غربی نیز 
افتتاح شــود ،به تردد غربی به شرقی در شهر 
کرج بســیار کمك خواهد شد و شاهد کاهش 

ترافیکی در محدوده کرج خواهیم بود .

اتفاق بزرگی که به زودی به بهره برداری می رسد 

افتتاح پروژه آزاد راه شمالی کرج

اصفهان – لیلا قاسمی: امروزه بنگاه های اقتصادی موفق 
بنگاه هایی هســتند که بتوانند با آگاهی کامل از شــرایط 
و نیــاز بازارهای داخلی و جهانی و بــا بهترین عملکرد در 
حوزه های تولید، توســعه و تکنولوژی علاوه بر رفع نیازهای 
کشــور، بیشترین سوددهی را برای خود و ذی نفعان حاصل 
کننــد. در ایــن میان نبایــد از تولید هدفمنــد و با صرفه 
اقتصادی بالا در کوتاه ترین زمان ممکن غافل شد؛ راهبردی 
که در خطوط تولید فولاد مبارکه با ثبت ســفارش مشتری 
آغاز می شــود و به تحویل محصول مورد سفارش در زمان 

مقرر خاتمه می یابد.
محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه، با بیان مطلب 
فوق گفت: با اســتناد به اطلاعات انجمــن تولیدکنندگان 
فولاد ایران، ظرفیت تولید فولاد خام در کشــور حدود ۴۸ 
میلیون تن است که در ســال گذشته بیش از ۳۰ میلیون 
تن فــولاد خام تولید گردید و جایــگاه ایران در رتبه دهم 

جهانی تثبیت شد.
وی تصریح کرد: این میزان تولید توســط فولادسازانی رقم 

خورده که مبادرت به تولید بلوم و بیلت و تختال می کنند.
ســهم تولیدکنندگان تختــال یعنی فــولاد مبارکه، فولاد 
هرمزگان جنوب و فولاد خوزستان حدود ۱۱.۷ میلیون تن 
اســت و محصول تولیدی در بازار داخل به مصرف خطوط 
نورد گرم رسیده یا به بازارهای جهانی صادر گردیده است.

بنابر اظهارات مدیرعامل فــولاد مبارکه، درصورتی که کف 
عرضه تکلیفی برای محصولات فولاد مبارکه در بورس کالا 
رعایت شــود، مازاد تختال موجود قابلیت صادرات دارد که 
این مهم به درســتی رعایت شده و پس از تأمین نیاز داخل، 
برنامه صادراتی شــرکت جهت تأمین نیازهای ارزی کشور 
انجــام گرفته و به دلیل کیفیــت قابل توجه این محصولات، 
مشــتریان بین المللی فولاد مبارکه اقبــال زیادی به خرید 
از فولاد مبارکه دارند. در این راســتا بــا تغییر رویکرد در 
بازاریابی داخلی و بین المللی شــاهد توســعه بازار و رشد 

فروش داخلی و صادرات بوده ایم.
مدیرعامــل فــولاد مبارکه اظهار داشــت: میــزان تحویل 
محصــولات فولادی تخــت فولاد مبارکه طی شــش ماهه 

سال جاری نســبت به مدت مشابه ســال گذشته در بازار 
داخل ۶ درصد و در بازار خارج ۱۵۳ درصد رشــد داشــته 
که این افزایش میزان فروش در حالی اســت که محدودیت 
برق فولاد مبارکه و مجتمع فولاد ســبا در سال جاری از ۸ 
خردادماه آغاز و تا ۲۳ شهریورماه ادامه داشت و این مشکل 
باعث شد میزان کاهش تولید تختال ناشی از قطعی برق از 
حدود ۴۵۴ هزار تن در زمان محدودیت های ســال ۱۴۰۱ 
به حدود ۶۲۰ هزار تن در شــش ماهه نخســت سال جاری 

افزایش یابد. 
وی با اشاره به اینکه در شش ماهه ابتدایی سال جاری ۷۷۸ 
هزار تن انواع محصولات فولادی به کشــور وارد شده است 
گفت: این میزان واردات نســبت به میزان واردات سال قبل 
طی همین مدت ۶۰ درصد رشــد داشته که با برنامه ریزی 
هرچه بیشتر و فعال ســازی ظرفیت های موجود می توان از 
ورود کالاهایی که در داخل کشــور امکان تولید آن فراهم 
اســت، جلوگیری نمود تا موجب رکود بازار داخل نشود و 

رونق بیشتری در بازار داخل ایجاد گردد.
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